國泰世華商業銀行股份有限公司香港分行

為一家於台灣登記成立之股份有限公司之分公司

申請日期 Application Date:

本次申請種類 Application Type:

I. 客戶資料 Customer Information

客戶名稱
Name of Client
使用者 ID#

User ID#

CATHAY UNITED BANK COMPANY, LIMITED, Hong Kong Branch,

年 Year/

HP

a branch of a company with limited liability incorporated in Taiwan

國泰世華商業銀行股份有限公司香港分行

Cathay United Bank, Hong Kong Branch

私人財富管理網路銀行申請書

Private Wealth Management E-Banking Service Application Form

□ Day

□ 變更 Modification

□ 註銷 Cancellation

月 Month/

□ 新申請 Registration

II.	II. 使用者管理 User Management (以*標註為必填 Fields marked with * are required.)								
	新增 Add	請勾選 Please tick 變更 Modify	删除 Delete	使用者 ID## User ID##	*使用者 代號## User Code###	*使用者姓名 User Name	*手機號碼 Mobile number (請填入區碼 with area code)	*網銀使用語系 Display Language of Internet Banking	
		授權管理員	授權管理員				□英文 English □中文 Chinese		
				Authorization Administrator	接收訊息通知的電郵地址				
-					E-mail address for notification:				
				一般使用者				□英文 English	
				General User				□中文 Chinese	
				使用者 ID User ID:	接收訊息通知的電郵地址				
				HP	E-mail address for notification:				
				一般使用者 General User 使用者 ID User ID:				□英文 English	
								□中文 Chinese	
					接收訊息通知的電郵地址				
				HP	E-mail address for notification:				
				一般使用者 General User 使用者 ID User ID: HP				□英文 English	
								□中文 Chinese	
					接收訊息通知的電郵地址				
					E-mail address for notification:				
#	此使用者 ID 由銀行分配給客戶的客戶編號所組成。This User ID is composed of the Customer ID which has been assigned to the Client by the Bank								

授權管理員的使用者 ID 為客戶的使用者 ID。若一般使用者為國泰世華銀行的現有客戶·其使用者 ID 由銀行分配給客戶的客戶編號所組成。User ID of the Authorization Administrator

###使用者代號應包含 6 至 12 位英文和數字。User Code shall contain 6-12 digits which include English letters and numbers.

is the Client's User ID. If the General User is a customer of the Bank currently, his/her User ID is composed of the Customer ID which the Bank has assigned to him/her.

Page 1 / 2

III. 使用者密碼重設 User PIN Reset

請勾選合適選項 Please check applicable option(s).

□ 授權管理員 Authorization Administrator					
□ 一般使用者 General User (*使用者代號 User Code:)					
□ 一般使用者 General User (*使用者代號 User Code:)					
□ 一般使用者 General User (*使用者代號 User Code:)					

IV. 客戶聲明 Customer's Declaration:

1. 本人(等)/本公司謹此確認上述資料乃屬正確及完整,並同意國泰世華商業銀行股份有限公司香港分行可向任何有關 方面求證。

I/We hereby confirm that the above information is accurate and complete; and agrees that Cathay United Bank Company Limited, Hong Kong Branch may verify the same against any relevant party.

- 2. 本人(等)/本公司已獲提供銀行的《一般銀行服務條款及細則》·並已閱讀及明白當中《第三部份 網上銀行、傳真 指示及電話銀行條款及細則》適用於銀行之網上銀行服務的條款,亦同意受該等條款及本申請書之條款所規範。
 - I/We have been provided with the Bank's Terms and Conditions of General Banking Service. We have also read, understood the provisions of its *Part III Terms and Conditions for Internet Banking, Fax Instruction and Phone Banking* which are applicable to the Bank's Internet Banking Service and agree to be governed by them as well as by the terms set out in this application form.
- 3. 本人(等)/本公司同意銀行可因業務及/或法規之需要·不時修改適用於網上銀行服務之條款及細則·而有關改動將於銀行的官方網站以代通知。本人(等)/本公司亦同意本人(等)/本公司將受此等修改規範。

I/We agree that the Bank may from time to time amend terms and conditions applicable to its Internet Banking Service in accordance with business and/or regulatory requirements and that I/we shall be notified with such amendment posted on the Bank's official website. I/We further agree that I/we shall be bound by such amendments from time to time.

 •••••	

客戶簽署 Customer Signature

(須與印鑑卡所顯示的一致 Must accord with that shown on signature card)

謹供內部使用 Internal Use Only								
經辦人員 Processed by:	檢核人員 Checked By:	覆核人員 Approved By:						
姓名及簽名 Name and Signature	姓名及簽名 Name and Signature	姓名及簽名 Name and Signature						
日期 Date	日期 Date	日期 Date						